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Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Gwiździny 

 

Zebranie odbyło się w dniu 12 września 2019 r. o godz. 1915, w Szkole Podstawowej 

w Gwiździnach. 

Na ogólną liczbę 606 stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania,  

w zebraniu udział wzięło 27 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych mieszkańców. 

 

Zebranie odbywało się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest ważne bez 

względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

 

1) Wójt Gminy Tomasz Waruszewski, 

2) Radny Gminy – Zdzisław Domżalski, 

3) Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gwiździnach - Hanna Błaszkowska, 

4) Przedstawiciel Urzędu Gminy – Agnieszka Leśniewska. 

 

Porządek zebrania:  

1. Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę zakresu   

    przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w roku 2019. 

3. Uchwalenie przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w 2020 roku. 

a) zgłoszenie propozycji przedsięwzięć, 

b) dyskusja, 

c) podjęcie uchwały. 

4. Zapytania i wnioski.  

5. Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania:  

 

Ad 1 

 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Ireneusz Dąbrowski, który powitał zebranych  

i stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu.  

 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

 

Uwag do porządku zebrania nie zgłoszono. 

 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę zakresu 

przedsięwzięć w ramach funduszu sołeckiego w 2019 r.  
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Sołtys sołectwa odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. W 

głosowaniu, na zebraniu wiejskim: 26 głosami, „za” i 1 głosem wstrzymującym się, podjęto 

uchwałę w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy o zmianę przedsięwzięć do realizacji w 

2019 roku, w ramach funduszu sołeckiego. 

 /Uchwała stanowi załącznik nr 2/ 

Ad 3 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy i wskazania przedsięwzięć  

do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. Sołtys sołectwa odczytał projekt 

uchwały, a mieszkańcy go omówili. Podjęto uchwałę 26 głosami, „za” i 1 głosem 

wstrzymującym się. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 3/ 

Przeznaczenie przyznanej kwoty 49.078, 60 zł przedstawia się następująco: 

- 33.017,40 zł –  modernizacja boiska sportowego – zadaszenie trybun, 

 -       9.700,00 zł –  organizacja imprez kulturalno-sportowych, 

 -           300,00 zł -  zakup koszulek reprezentacyjnych, 

 -       1.000,00  zł –  zakup gier edukacyjnych do biblioteki w Gwiździnach, 

 -       5 .061,20  zł – doposażenie Szkoły Podstawowej w Gwiździnach, 

 

Mieszkańcy zadali pytanie Panu Wójtowi czy środki z funduszu sołeckiego można przeznaczyć 

na kółko rolnicze, które jest podmiotem prywatnym.   

Pan Wójt – zasady wydatkowania środków z funduszu sołeckiego, na jakie cele można go 

przeznaczyć określa ustawa o funduszu sołeckim i tam jest jasno powiedziane, ze możemy 

realizować zadanie, które są zadaniami własnymi gmin. Kółko rolnicze jest podmiotem, który 

prowadzi działalność gospodarczą, nie ma takiej moźliwości i nigdy na żadne kółko nie 

przekazywalismy żadnych środków z funduszu sołeckiego.   

 

Po podjęciu uchwały głos zabrał Wójt Gminy Pan Tomasz Waruszewski 

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski w swoim wystąpieniu omówił następujące zagadnienia: 

 podziękował KGW za udział w dożynkach w Tylicach i promowanie przez KGW zdrowej 

żywności;  

 podkreślił, że fundusz sołecki w Gminie NML funkcjonuje od 10 lat, z każdym rokiem środki 

na niego przeznaczane są coraz większe; 

 przypomniał mieszkańcom o konieczności składania zgłoszeń do gminnej ewidencji szamb 

i przydomowych oczyszczalni ścieków, termin składania zgłoszeń upłynął 15.08.2019 r.; 

 informacja w sprawie składania wniosków w ramach projektu "500 plus" oraz świadczeń 

rodzinnych i stypendiów szkolnych; 

 budowa świetlicy wiejskiej po pożarze –planowany termin realizacji inwestycji 31.12.2019 r.; 
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 zakup samochodu dla OSP Gwiździny; 

 poprawa wjazdu przy kościele w Gwiździnach; 

 naprawa chodnika na cmentarzu w Gwiździnach; 

 naprawa drogi w Gwiździnach - nawiezienie tłucznia z kółka rolniczego. 

 

Ad. 4  

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski i zapytania: 

- Czy są jakieś plany dotyczące przystanku koło krzyża, przystanek jest stary, zanieczyszczony, 

powoduje słabą widoczność. 

Wójt Gminy – na terenie naszej gminy zostało jeszcze kilka starych przystanków, montujemy 

przeszklone wiaty. Oczywiście możemy wymienić ten przystanek tylko czy jest taka potrzeba. 

Nie ma autobusów, które woziły dzieci do szkoły. Musimy się zastanowić czy ten przystanek 

wymienić czy zlikwidować. 

- Co z funduszami PKS - Wójt Gminy- temat jest omawiany na spotkaniach ze Starostą. 

Wnioskodawcą musi być przewoźnik, którego Gmina Nowe Miasto Lubawskie nie posiada. PKS 

Brodnica, który funkcjonuje na terenie Powiatu pilotażowo złożył wniosek na niektóre linie.  

Z rozmów z przedstawicielami PKS wynika, że dotacja jest niewystarczająca, mało motywująca, 

trzeba spełnić szereg kryteriów, szereg przeszkód, żeby dotacje dostać. Dotacja jest tylko na linie 

już zlikwidowane, na linie które jeszcze funkcjonują i są nierentowne nie można składać 

wniosków o dotacje. 

- Czy istnieje możliwość, aby mieszkańcy dojechali do miasta autobusem, kiedy przywozi dzieci 

do szkoły i wraca pusty za odpłatnością. 

Wójt Gminy - istnieje taka możliwość, ale musimy zobaczyć jak jest zapisane w umowie  

z przewoźnikiem. 

-Jak wygląda sprawa odbioru siatek od sianokiszonek od rolników. 

Wójt Gminy - zmieniała się ustawa tzw. ustawa śmieciowa, która nakłada na operatora, w 

naszym przypadku Związek Gmin ”Czyste Środowisko” obowiązek odbioru tego typu odpadów. 

To jest świeża zmiana, zaczyna to dopiero funkcjonować i myślę, że problem zostanie 

rozwiązany w przyszłym roku.          

- Naprawa drogi Gwiździny –Tyliczki, wycinka zarośli . 

- Wykopy na drodze pod Tylice - za każdym razem kiedy prowadzone są na tej drodze wykopy, 

jest przerywany przewód telekomunikacyjny, tego przewodu nie ma naniesionego na mapach 

geodezyjnych dlatego za każdym razem jest przerywany. 

Wójt Gminy – jeżeli przewód nie figuruje na mapach gedezyjnych w tej sprawie winowajcą jest 

inwestor, czyli ten który kładł ten kabel, czyli obecnie sieć Orange. 
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- Czy istnieje możliwość postawienia siłowni plenerowej w Gwiździnach i czy Gmina wystartuje 

w projekcie OSA. 

Pan Wójt program pojawił się w 2018 roku i był rozpisany na dwa lata, czyli w tym roku się 

kończy i nic nie wiadomo, żeby w przyszłym roku był kontynuowany. Jeśli się jednak okaże, że 

w przyszłym roku będzie dalej ten projekt kontynuowany to będziemy robić siłownie i plac 

zabaw w Nawrze. W Gwiździnach jest to niemoźliwe, gdyż plac zabaw jest już postawiony, a 

jednym z warunków przystąpienia do projektu jest wykonanie i siłowni zewnętrznej i placu 

zabaw. 

 

Ad 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Sołtys sołectwa zamknął zebranie wiejskie. 

 

 

 

Protokołowała                    Sołtys sołectwa Gwiździny 

Agnieszka Leśniewska           Ireneusz Dąbrowski 


